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2 D’ABRIL DE 2017 (matí)

Ajuntament de
Vilobí d’Onyar

Pàrquing CIM LA SELVA · Vilobí d’Onyar
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EDICTE
La Junta de Govern Local, en sessió ordinària del dia 24 de març de 2017, va adoptar l’a-
cord següent:
“Primer. Aprovar la proposta de conveni entre l’Ajuntament de Girona i l’entitat Hipercor,
SA, representada pel Sr. Ramon Nogareda Carrera, que consta a l’expedient, i que s’ad-
junta com a Annex a l’acord d’aprovació, i sotmetre’l a informació pública, pel termini d’un
mes, de conformitat amb el que disposen l’article 8 del DL 1/2010, de 3 d’agost, pel qual
s’aprova el Text refós de la Llei d’urbanisme, modificada parcialment per la Llei 3/2012, de
22 de febrer, i els articles 16 i 26 del Decret 305/2006, de 18 de juliol, pel qual s’aprova el
Reglament de la Llei d’urbanisme.
Segon. Sotmetre a informació pública la proposta de modificació del projecte de
reparcel·lació voluntària del PA – 103, Equipament comercial, formalitzada en escriptura
pública pel Notari Sr. Enric Brancos Núñez, de data 13 de març de 2017, pel termini d’un
mes, de conformitat amb el que disposa l’article 164.2 del Decret 305/2006, de 18 de ju-
liol, pel qual s’aprova el Reglament de la Llei d’urbanisme, que conté un apoderament es-
pecial a favor del Ramon Nogareda Carrera, de conformitat amb el que disposa l’article
164, apartats 3, 4, i 5.
Tercer. Publicar el present acord mitjançant Edictes en el Butlletí Oficial de la Província,
en la premsa local i en el tauler d’Edictes de l’Ajuntament.
Quart. Notificar individualment a tots els interessats afectats aquesta actuació urbanísti-
ca.”
L’alcaldessa, Marta Madrenas i Mir
Girona, 29 de març de 2017
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El Club Natació Olot
(CNO) ha posat en marxa
un procés participatiu per
escollir de manera con-
sensuada el projecte de re-
forma de les instal·lacions,
després que l’octubre de
l’any passat els socis van
rebutjar en una votació la
proposta de finançament
del projecte que havia de-
cidit la junta directiva.

Al final del procés, els
socis podran escollir entre
tres propostes arquitectò-
niques i diferents models
de finançament. Dos
grups de treball es cuida-
ran d’iniciar-ho. D’una
banda, es crearà un grup
impulsor, la missió del
qual serà recollir les pro-
postes i necessitats que
expressin els socis, així
com vetllar per l’agilitat i
transparència de tot el
procediment; i, de l’altra,
es formarà un grup tècnic,
format “per socis amb una
marcada vinculació amb
el món de l’arquitectura,
l’enginyeria o el sector de
la construcció d’equipa-
ments d’ús públic” que re-
colliran la informació del
primer grup. L’integraran
usuaris habituals de les
instal·lacions i serveis del
club. L’entitat ha fet una
crida als socis perquè s’in-
tegrin en algun dels dos
grups de treball.

Amb aquest material i
també amb la informació
de tipus tècnic elaborada
quan es va fer el primer
projecte, es redactaran les
bases per al concurs arqui-
tectònic. Paral·lelament,
un tercer equip, de caire
econòmic, n’estudiarà la
inversió a fer i la manera
de finançar-ho. Segons

s’afirma en el comunicat
que la junta ha adreçat
aquesta setmana als socis,
es vol que es disposi del
màxim nombre de propos-
tes per portar-ne un mà-
xim de tres a votació. Se-
gons la presidenta del
CNO, Gemma Soy, es pre-
veu que la feina dels dos
grups de treball estigui en-
llestida d’aquí a uns tres
mesos. Aleshores es re-
dactaran les bases del con-
curs i es podria votar
abans de final d’any.

El precedent
La reforma que va ser re-
butjada l’any passat hau-
ria costat 6,7 milions d’eu-
ros. Es preveia pagar amb
un crèdit de 4 milions del

BBVA i l’Institut Català de
Finances; 500.000 euros
d’una subvenció de la se-
cretaria general de l’Es-
port; 700.000 euros que
sortirien d’estalvis del
club, i una mica més d’un
milió d’euros que avança-
ria l’empresa constructo-
ra. Per la seva banda, els
socis haurien hagut de pa-
gar mensualment 3,70 eu-
ros més durant quinze
anys. En aquella consulta
vinculant, dels 1.996 vots
vàlids, un 59,5% van ser
favorables a la proposta de
la junta directiva i un
40,3%, contraris. Els esta-
tuts del club, però, esta-
bleixen que per aprovar
una proposta cal disposar
del 66% de vots a favor. ■

a S’obre un procés participatiu per mirar de consensuar el projecte, després
que l’any passat la proposta de la directiva no va aconseguir el suport suficient

Ramon Estéban
OLOT

Els socis del Club Natació
Olot decidiran com seran
les noves instal·lacions

8.600
socis, aproximadament, té
en l’actualitat el Club Natació
Olot
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La xifra

Socis votant en la consulta celebrada l’any passat ■ CLUB NATACIÓ OLOT


